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Pí&scaron;u &bdquo;pokuste&ldquo;, protoÅ¾e je to nesmírnÄ› tÄ›Å¾ké. Nejspí&scaron; jste se samy snaÅ¾ily (v duchu)  svÅ¯j
problém uÅ¾ nÄ›kolikrát Å™e&scaron;it, ale nakonec byl výsledek nulový. Nejhor&scaron;í na vÄ›ci je, Å¾e si vÄ›t&scaron;inou
zastíráte váÅ¾nost situace, ve které jste. UbezpeÄ•uju vás, Å¾e je to urÄ•itÄ›  hor&scaron;í, neÅ¾ si myslíte... 
          Psala mi Å¾ena, která &bdquo;pro klid v manÅ¾elství&ldquo; obÄ›tovala vztah se svou rodinou &mdash; pÅ™estala se stýkat s 
rodiÄ•i, sourozenci &mdash; protoÅ¾e &bdquo;jemu se to nelíbilo&ldquo;. Naopak nakonec souhlasila s tím, co manÅ¾el
rozhodl - Å¾e si do jejich nevelkého domku pÅ™istÄ›huje své rodiÄ•e &ndash; prý se o nÄ› pÅ™ed tím dlouhá léta nestaral, tak teÄ•
jim to chce vynahradit.  Znamenalo to, Å¾e se v podstatÄ› podÅ™ídila i jim.        Poté, co nav&scaron;tívila právní poradnu, aby se
zeptala na moÅ¾nosti, které by ji mohly po pÅ™ípadném rozvodu Ä•ekat, radÄ›ji rezignovala. RodiÄ•Å¯m na rozlouÄ•enou
prohlásila, Å¾e je jí to líto, ale Å¾e má s ním tÅ™i dÄ›ti a neumí si pÅ™edstavit, Å¾e by o nÄ› mohla pÅ™ijít (manÅ¾el jí tím totiÅ¾ vyhroÅ¾oval) a
Å¾e tedy aÅ¥ se nezlobí, ale Å¾e uÅ¾ se radÄ›ji nebudou tak Ä•asto stýkat. Å½e udÄ›lá cokoliv, jen aby mÄ›la doma klid, aby se na ni
nezlobil&hellip; VÄ›Å™te nevÄ›Å™te, ale za svobodna, v "pracovním procesu", to byla velmi aktivní, energická a suverénní Å¾ena,
nadÅ™ízená velké skupiny.       Kam se podÄ›la? Nyní je z ní ustra&scaron;ená panímáma, Ä•ekající na telefon: PÅ™ijde s dobrou
náladou? NepÅ™ijde pozdÄ›? PÅ™ijde vÅ¯bec? V kontaktu s manÅ¾elem je absolutnÄ› submisivní &ndash; neexistuje snad
Å¾ádná uráÅ¾ka, která by ji probudila. On nebere ani ohled na dÄ›ti, takÅ¾e i ony s ní uÅ¾ jednají podobnÄ› jako tatínek.        Å½e on
vÅ¯Ä•i ní uÅ¾ svÅ¯j vztah zcela zmÄ›nil, je nabíledni. Kde jsou ty sladké dny namlouvání, kdy jí, &bdquo;velké
podnikatelce&ldquo;, psal krásné ver&scaron;e, volával a ubezpeÄ•oval ji o své lásce? Dnes je víceménÄ› bez pÅ™átel,
on sleduje i její poÄ•ítaÄ•. V sexu  jí dává najevo, Å¾e je jen o nÄ›co lep&scaron;í, neÅ¾ nafukovací Andula&hellip;       A ona drÅ¾í,
snese cokoliv, bojí se, Å¾e kdyby se mu jakkoli postavila, jejich manÅ¾elství skonÄ•í. Jednodu&scaron;e - stockholmský syndrom
jak vy&scaron;itý...        Natolik ji uÅ¾ pÅ™emÄ›nil;  psychicky i fyzicky (po dÄ›tech trochu ztloustla, jídlo se pro ni stalo
&bdquo;uklidÅˆujícím prostÅ™edkem&ldquo;), a vÄ›Å™í, Å¾e on je ten jeden jediný, který s ní je&scaron;tÄ› vÅ¯bec mÅ¯Å¾e být, Å¾e bez nÄ›j
by uÅ¾ byla sama, Å¾e Å¾ádného muÅ¾e, Å¾ádnou fyzickou lásku"  by uÅ¾ nemÄ›la. A ona se "samoty" stra&scaron;nÄ› bojí.
Ov&scaron;em - copak není uÅ¾ teÄ• v podstatÄ› sama?       TÄ›ch pár kamarádek, které je&scaron;tÄ› má, jí sice mnohokrát
radilo, co má dÄ›lat: cviÄ•it, dbát více na sebe, starat se pÅ™edev&scaron;ím o dÄ›ti...  ale v&scaron;e se odráÅ¾í od zdi
nepochopení&hellip; Nyní má jen smutnou tváÅ™, utrápenou a uplakanou, celá jakoby ze&scaron;edla.        Na jejím pÅ™ípadÄ›
vidíte, jak tÄ›Å¾ká závislost na druhém mÅ¯Å¾e být.           ZaÄ•arovaný kruh: strach z toho, Å¾e by ji opustil, bolest, kterou jí zpÅ¯sobuje,
jídlo, které ji deformuje. A tak neustále prohla&scaron;uje, Å¾e na jakoukoli zmÄ›nu uÅ¾ nemá sílu&hellip; Ale nemá ji
opravdu? Ve sportu platí zásada, Å¾e kdyÅ¾ uÅ¾ nemÅ¯Å¾e&scaron; &ndash; tak jsi teprve vyÄ•erpal jen malou zásobu svých sil!
Co kdyby najednou zjistila, Å¾e má rakovinu? A kdyby jí lékaÅ™ Å™ekl, Å¾e má nadÄ›ji na uzdravení, kdyÅ¾&hellip; Doufám, Å¾e
alespoÅˆ v tomhle pÅ™ípadÄ› by se dokázala osudu postavit &ndash; je pÅ™eci matka!  A nyní první Ä•ást návodu, jak se vymanit
ze svého podÅ™ízení, ze své závislosti: -    pÅ™estat uvaÅ¾ovat jen o tom, jak &bdquo;stra&scaron;ný a zoufalý mám Å¾ivot, co on
mi Å™ekl, co já  mu Å™ekla na to, a co on mi stra&scaron;ného provedl&hellip;&ldquo; -    pÅ™estat se hádat, bát se, Å¾e on se
&bdquo;velmi rozhnÄ›vá a bude zlý&ldquo;      snaÅ¾it se být klidná!!! KdyÅ¾ dokáÅ¾ete být klidná, budete mít sílu vÄ›novat se  sobÄ›,
zamÄ›Å™it se na sebe (je totiÅ¾ víc neÅ¾ jisté, Å¾e vÄ›t&scaron;í strach ze samoty a opu&scaron;tÄ›ní má partner, který vyhroÅ¾uje)    
pÅ™estat s jakýmkoli vyÄ•ítáním &ndash; to nikdy, v Å¾ádném pÅ™ípadÄ›, není úspÄ›&scaron;né. VyÄ•ítající se v podstatÄ› poniÅ¾uje uÅ¾
tím, Å¾e skuhrá &ndash; stává se onomu &bdquo;provinilému&ldquo; aÅ¾ odporným! -    nebojte se svých nedostatkÅ¯
&ndash; pÅ™i tro&scaron;e píle a odvahy se dá hodnÄ› zmÄ›nit; -    pÅ™estaÅˆte se spoléhat výhradnÄ› na nÄ›j. Dá se zvládnout
v&scaron;echno &ndash; péÄ•e o dÄ›ti, domácnost, zahradu&hellip; PÅ™edstavte si, jak byste to dÄ›lala, být sama. Dejte si
tÅ™ebas úkol, Å¾e do urÄ•ité doby perfektnÄ› uklidíte. To neznamená zedÅ™ít se bÄ›hem pár dnÅ¯ &ndash; ale plánovitÄ› a
organizovanÄ› si naplnit kaÅ¾dý den. To se dá zvládnout i se zcela malými dÄ›tmi&hellip; AÄ• to zní neuvÄ›Å™itelnÄ›, Ä•ím ménÄ›
budete viset na svém partnerovi (manÅ¾elovi), tím lep&scaron;í partnerkou (manÅ¾elkou) se stanete -   nauÄ•te se mít úctu
sama pÅ™ed sebou. Být hezká sama pro sebe. Nemusíte se líÄ•it a oblékat jak do spoleÄ•nosti, pochopitelnÄ›, ale snaÅ¾te se být
uÄ•esaná, Ä•istÄ› obleÄ•ená. Ano, snad se divíte, Å¾e tohle pí&scaron;u, ale mnoho Å¾en rezignovalo i na svÅ¯j vzhled&hellip;   
máte-li dÄ›ti, zamÄ›Å™te se na jejich rozvoj. Spolu s nimi mÅ¯Å¾ete tak poznat mnoho nového.           Tak, asi je toho uÅ¾ na vás
hodnÄ›, nechám si je&scaron;tÄ› pokraÄ•ování na pÅ™í&scaron;tÄ›. Je to velmi tÄ›Å¾ká a dlouhá cesta, která Ä•eká
&bdquo;závislou &ndash; Ä•i závislého&ldquo;, pokud se chce vymanit, znovu se vrátit do Å¾ivota. Stát se plnoprávným
partnerem. A &ndash; bude to je&scaron;tÄ› trvat, neÅ¾ se zbaví svého &scaron;ílenství a zoufalství, strachu a bolesti, Ä•ekání
a doufání&hellip; NeÅ¾ se zbaví své posedlosti a zaÄ•ne se tÄ›&scaron;it ze Å¾ivota.
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